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PROTOKÓT, I\,íR 22/04
z posIEDZEtvIA KqMI\JI oSwtlrY, KULTTIRY,

ZDROWIA I OPIEKI SPOLECZIVE"T
W DMU 25 sierPniu 2004 roku.

Komisja OSwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej rozpoczqla

posiedzenie o godzinie I Ótt' * skladzie wg listy obecnoSci stanowi4cej zatqcznlk

do niniejszego protokoltl, wB nastppuj4cego porz4dku:

1. Ocena przygotowania placówek oéwiatowych do rozpoczQcia rtowego

roku szkolnego.
2. Anahzamaterialów na sesjP.
3. Sprawy róZne.

Na wstgpie Przewodn iczqcy J. Zigbiúski przyr,r'itat wszystkich radnych

przybylych na posie dzenie kornisji oraz Bttrmistrza J' Wo2niaka.

Przewodnicz4cy poi¡forrnowal, 2e nast4pt ztniana w porz4dku obrad komisji i

jak wczesniei ustalil z Przewodniczqc4 i p. M. KoSlnidreln, nie bpdzie

wyj azdowej kornisj i ra rzeQz wyj azdowej sesj i.

przed rczpoczecrern realizowania zwyczajowego porzqdku obrad komisji' radna

J. Szreniawa poinfonnowala zebranych, 2e wedlug niej czpsÓ wyjazdowa

powinna byó uiunrgta z porzEdku sesji. Propozycjg swA umotywowala tyrn,2e

radni nie powinni ogl4daó tego co zostalo zrobione w szkolach, gdy| jest to

indywiduaina inicjatywa dyrektorów szkóI, ,, jakbysrny dali kasp, to co innego, a

tak to co?" Przewodniczqcy wytlurnaczyl, 2e tie zgadza sip z propozycj4

radnej. Poinformowal, co zostalo zrobione np.w szkole w Potoku idodal' ze

iako iadni powinni mieó poglEd na to, co dzieje sig w szkolach' Przyznal' 2e

niejednokrotnie szkoly szukaj4 inrrych Lródet pozyskiwania Srodków, ale radni

poiinni siQ orientowaó, na co sE prze,1¡'acza¡rc Srodki z budzetu grniny.

Ostatecznie poproszollo radn4 o postawienie wniosku:

,,ll/nioskuie o usuniecie Z no'Zstlku obrud ses:: CZeSci JI Wv;OZdowe;"

za I przeciw 3 wstrzYm. I

wniosek zostal odrzucony wipkszo5ci4 glosów



Ad. I

Przewodnicz4cy odczytal ,, In.fbrmacJQ o wykonywanych pracach remonltm¡'clt i

konseruvacylnych w placówkach oiwiatowych na terenie mia'sla i gntiny

Jqcl.rzejrSw w 2001 rokl,t" ofaz ,, In/ttrmac.lQ o przygotowqniach dt¡ ro:poc:qcia

,o*ugo roku.szkr¡lnego 2001- 2005 " (, w zalEczniku do Protokolu)

Przewodn icz4cy zapytal Burrnistrza, co stanie sig, je$li braknie pienigdzy w

budzecie na te zaplánowane inwestycje. Burmistrz wyja$nil, Ze jest w stalyrn

kontakcie zp.J.Robakiem i w przypadku zaistnienia takiej potrzeby wprowadzi

sig zrniang w budzecie.

Na posied zenie przybyl Naczelnik Wydziahr O$wiaty, Kultury, Sportu i

Promocji p. M. KoSmider.
podkre$lil on po raz kolejn y dt1Erolg dyrektorórv w dbanil o nalezyte

przygotowanie szkól do rozpoczynaj4cego siE roku szkolnego.

Fowiadomil zebranych o swoim uczestnictwie w spotkaniu dyrektorów z

kuratorern oswiaty, gdzie poruszane byty kwestie m.in. nadzortt pedagogicznego

czy te1nowelizacji karty navczyciela. Poza tyrn Naczelnik zaprosil chEtnych

raánycl't na inaugttracjp llowego roku szkolnego w Jasionnie, atakae rn

nroczyste otwarcie nó*.go Placu Zabaw przy ul. Chrobrego w Jpdrzeiowie.

Radná J. Szreniawa rnialá pytanie do Naczelnika, dlaczego Plac Zabaw zostal

wybudowany wlaSnie w tarntyrn rniejscu i dlaczego zawsze w planach

realizowa¡ia nowyc| inwestycii pornija sip tzw. star4 czpsÓ rniasta. Naczelnik

poinfonnowal, 2e nie w jego kornpetencji le2y decydowanie o rniejscach

,ro*ycll inwestycji i stwierdzll,2e widocznie byla taka potrzeba. Radna J.

Szreiriawa powiedzi ala, 2e wedlug niej f-estyny powinny byó zorganizowane

celern zarabianiapienigdzy, a nie placenia ogromnych pienipdzy .jakiemuS

Cyganowi". WyjaSniono Radnej, 2elvdzie dobrze sip bau'ili 'poza tyrn byli

,po-nrorry i kaZdyrn rnieÉcie organizuje sig podobne imprezy' Radna J'

Szreniawa zapytala, czy mo2na jeszcze zlo7yÓ podanie o przyjcie dziecka do

przedszkola. Ñaczelnik poinfortnor,val, 2e,,wlaSciwie ostat eazny tenn i n

skladania podari to kwiecieú, ale w wyj4tkowych sy'tuacjach i teraz znajdzie sip

miejsce".
Wrgcej pytaú do Naczelnika nie bylo, Przewodnicz4cy zarzqdzll

przerwQ 1L.20- 11.30

Ad. 2

Poz.6
Sprawozd anie z pracy Burm istrza mi gdzy sesj arn i -



Komisja uwag nie wniosla
PozS

Ornówienie wyników kontroli Zakladv Wodoci4gów i Kanalizacji

w Jpdrzej owie, przeprowadzonei przez Komisj I Rewizyj n4.

Poz9

Przyj pcie wniosków pokontrolnych

Przewodn iczqcy wniósl o poczekanie na wyjaSnienia na kierownika ZWIK,

który przybpdzie w póZniejszyrn tenninie.

Poz.I0

Uchwala w sprawie stanowiska dotycz4cego przeniesienia siedziby

Regionalnej Dyrekcji Lasów Paústwowych z Radomia do Kielc.

Komisja uwag nie wniosla
Poz" I I

Uchwala w sprawie zaciEgnigcia kredytu na sfinansowanie wydatkÓw nie

znajduj4cych pokrycia w planowanych dochodach grniny.

Bnrrnistrz wyjaénil, ze ,.grnina nie wziqla jeszcze ani zlotówki kredytu, bo

procedtrry trwaj4 bardzo dlugo. Podejrnuj4c tp uchwalg radni zezwalajq p'

Skarbnik na rozpoczpcie procedury zacr4gania kredytu pod inwestycje, na które

przetargi ju2 zostaly rozPoczEtQ"

Radna E. Ptasznik zapytala Burrnistrza, czy wszystkie przetargi sig odbyty.

Burrnistrz wyjaSnil, ze aktualnie jeden przetargjest otwarty, poza tym jeszcze

dwa: kolektor C, oraz wodoci4g wieiski - inwestyc,ia ta uzalelniona jest od

clrpci przylEczenia siQ rnieszkaúcÓw (podpisanie wstppnych ttrnów o

przyl4czenie wody ). Natorniast jeSli chodzi o budowg boisk to jest podpisana

umowa z podwykonawcE Kartelem ijr.rz lada dzieú powinna siE rozpocz4ó.

Komisja wigcej uwag nie wniosla



PozI2

Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na kontynuacjp w 2005 roku inwestycji

pn. ,,Budo*á tt etapu chodnika w ci4gu drogi krajowej nr 78 na odcinku

w km 199+232 do krn 199+695,05 str. lewa w mieiscowoSci Piaski".

Radna J. Szreniawa zapytala ,,odk4d, dok4d bqdzie ten chodnik" Bunnistrz

wyjaSnit, 2e od strony szkoly do Jqdrzejowa, gdyz jest to najbardziej

niebezpie czny odcinek. Dodal, 2e ulic4 Piúczowskq nale2y zajqÓ siQ w

przyszlym roku. Radny A. Bialy chcial wiedzieÓ, co jest planowaue w

zwi4zku z ulic4 Zielonq. Burmistrz odpowiedzial, 2e z tego. co wie ¡est ona

uwzglpdniona w RDF-ie.

Komisja wigcej uwag nie wniosla

PozI3

Uchwala w sprawie: okreslenia zasad i trybu udzielania polnocy

w dozywianiu uczniów szkól podstawowych i girnnazjurn.

Komisja uwag nie wniosla

Poz.I4

Uchwala w sprawie nadania nazwy ,.Kacpra Niemirskiego" ulicy polo2one.¡

w obrpbie 05 miasta Jgdrzejowa, oznaczonej w ewidencji gruntów jako

dzialka nr 588.

Komisja uwag nie wniosla

Na posiedzenie przybyl kierownik ZWiK p. Z. Lato. W zwi4zku z tyrn

PrzewodniczEcy wrócil do analizy poz I i 9 porzqdku obrad sesji. Na

pocz4tku poprosil jednak kierownika o wyjaSnienie i uzasadnienie pisma w

iprawie przeksztalcenia zakladu z gospodarstwa pomocniczego w spólkE

prawa hándlowego. Poinfonnowal zebranych, 2e wiEkszoíó zakladów (69%)

o podobnyrn profilu dzialalnoSci jak ZWlKto spótki z ogratticzon1

odpowiedzialnoSci4. Odnotowuje sip tylko trzy przypadki gospodarstw

pornocnic zych. Wa2n4korzySci4 bylaby przede wszystkirn rnozliwoSÓ

korzystania z funduszy pomocowych z Unii Europejskiej. Takirn progralnem
jest np. ZPOR. Grnina nie rno2e wyst4pió o zwrot VAT-u, a spólka rnoglaby

to rozliczyó. JeSli wzigloby sig pod uwagQ 7% stawkp podatku to daje to

ku'otg ok. I 400 00021, kierownik zastanawia siQ czy gminp staÓ na



zrezygnowarie z takich pienipdzy. Waznym argttmentem za

przekiztalceniern iest tak2e to, 2e jako spólka ZWIK rnóglby rozszerzyé

swojE dzialalnoSó np. o uslugi transportowe, sprzQtowe, handel. Poza tym

turiurtyl,2e nawet, jeÉli powstalaby Rada Nadzorcza to nie bylaby to rada

,,typu Orlen", a zarobki czlonków nie bytryby takie znowtl wysokie.

Przedstawil takZe tabelg porównujqc4 spólkp z ogtaniczon4

odpowiedzialnoSci4 i gospodarstwo potnocnicze. Radny A. Wójcik wyjaSnil,

ze rvielu radnych zgaüa sig z kierownikiem, ale rnusi on zrozumieÓ,2e radni

s4 odpowiedzialni ia swoje decyzje przed calym spoleczeóstwetn, a jak do

tej pory ltdzienie s4 rzetelnie poinformowani o sytuacji w zakladzie i wierz4

gáretoin, które nie zawsze pisz4 prawdE ,, nawet, gdy sprawa bqdzie sluszna

frzy takiej prasie nie zaglosujemy!" Kornisja zapropol'lowala kierownikowi,

by wipksze uwagQ przywiEzal do wiarygodnego inforrnowania spoleczeústwa

lioptie, karnpanig intbrmacyj nq azy prasg) . Kierowni k pr zy znal, 2e no si siq

) titniatem wydawania biuletynu ZWiK, który bgdzie rozprowadzany rvsród

rnieszkaúców. Radny A. Hatny zapyta\kierownika o srednie wynagrodzenie

brutto w zakladzie. Kierownik poinfbrmowal, 2e wynosi ono 2 38621brutto

2a2003 rok, oraz2 268 zl za I pólrocze 2004 roku. Dodal tak2e,2e

procentowy tdzialkosztów osobowychto 43o/o. Radny A. Bialy zapytal, czy

io prawda, ze woda w Jgdrzejowie jest najdro2sza. Kierownik wyjaénil, ze

nie lest to prawda. Radnl zastanawiali sip, po co inwestowaÓ w kanalizacjg

we wsi skoro w spoleczeústwie nie ma woli podl4czania siE. Radny A' Biaty

podkreSlil,2e on zawszebyl zatym, aby budowaó kanalizaciE na wsi,

poniewaZ badania studni przydornowych na wsiach wykazaty,2e w 99oÁ

woda z ¡ich pobierana nie jest zdatna do picia. Burrnistrz dodal, ze jesli

Itrdzie nie bpd4 sip podl4czaé to trzebaliczyÓ,2ebqdzie to inwestycja z

wlasnych érodków,- gdy|IJnia doklada jedynie do inwestycji osi4gaj4cych

okre3iony efekt ekonomiczny. W ramach podsutnowania glos zabrala tadna

E. Ptasznik ., zlyrn torem pan poszedl, bo rnógl pan tg podwyzkE rozlo2yÓ na

kilka drobniejs zych a nie tak gwaltownie.." Dodala" 2e wtedy kierownik

rnialby sprzymierzeúcÓw w tytn, co robi.
Na koniec radna J. Szreniawa chciala wiedzieó, ,, Po co pantt a2 71 osób

zatrgdnionych w biurze? ". Kierownik wyjaSnil,2e 71 osób zatnrdnionych
jest w calyrn zakladzte. natomiast w biurze pracuje osób 1 I . Powiedzial tez,

2e Zadnej reze{wy w zatrttdnieniu nie widzi ,w 92 roku jak przeimowal

zakladbylo tyle samo pracownikór.v. Kierownik przypornntal zebranyln, 2e v'

okresie sprawowania funkcj i Bunnistrza przez p. Banasika byly wstqpne

rozmowy na temat wyrniany pakietów na oczyszcza\ni Scieków, femOilt

komina, centralnego ogrzewania i przez l4 lat inwestycje te nie zostaly

poczynione. Radna E. Ptasznik zwrócila uwagg, 2e nte lna sellstl rozliczac

ka2dego Burmistrza z wykonanych zadai. DyskusjE zako,itczyl
Przewodniczqcy prosz4c, by nie klóció siE o historig, bo ona zawsze wzbvdza

kontrowersje. Przewodnicz4cy odczytal Wnioski Kornisji Rewizyjnej.



Komisja wigcej uwag nie wniosla.

Przew o dni cz4cy zar zqdzll przerw Q 12. 40 - 12. 45

Poz.15

Uchwala w sprawie pozbawienia drogi grninnej kategorii drogi publicznej.

Komisja uwag nie wniosla

Poz.16

Uchwala w sprawie nabycia nieruchomoSci na wlasnoÉó Grniny Jqdrzejów.

Komisja uwag nie wniosla

Poz.17

Uc¡wala w sprawie nabycia nieruchomoéci na wlasnoSó Grniny Jpdrzejów.

Komisja uwag nie wniosla

Poz I8

Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetarglt

publ icz¡e go nieruchomoSci komunalnej, zabudowanej, oznaczonel

w rejestrach ewidencji gruntów obr 04 rniasta Jpdrzejowaiako dzialka

nr  25717.

Komisja uwag nie wniosla

Poz.l9

Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wydzierzawienie nierttcholnoSci

komunaltrej na okres dlv2szy nr2trzy Iata-

Komisja uwag nie wniosla



Poz.20

Uchwala w sprawie ustalenia szczególolvych zasad tttrzymania czystoSci

i porz4dku na terenie grniny JEdrzejów.

Burmistrz wyjasnil, 2e otrzynal wniosek zniatt w projekcie uchwaly w roz'3

pkt. 8, oraz w roz. 4 par. 10 pkt. l, z tytn, 2e w pierwszyrn przypadktt nie jest to

rasadne, w drugirn natomiast nalezaloby zmieniÓ ,, z czpstotliwoSci4 raz na dwa

tygodnie" nu,, zgodnie z utnow4"

Komisja uwag nie wniosla

Poz2I

Uchwala w sprawie uchwalenia ,,Planu gospodarki odpadami dla

Gminy Jgdrzejów"

Komisja uwag nie wniosla

Poz.22

Uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na 2004 rok'

Btrrmistrz WoZniak wyjaSnil, 2e zostal ogloszony drugi przetarg, tylko w

przypadku ul. Krasiírsiiego jest problem, porriewaz do ukoúczenia calel

üudo*y zostalo 100 metrów i nalely to dokoúczyÓ, aby nie bylo potrzeby

tanr wracaÓ. wszystko zalely od dobrej woli Radnych. Poza tym

przesunipcia Srodków nie oznaczaJE 2e te pieni4dze ,^zabiera siE" wsi, gdyz

one na ni4..wróc4", jesli zaldzie podobna potrzeba'

Komisja uwag nie wniosla

Poz.23

Uchwala w sprawie przyjpcia do realizacji Projektu e -

elektroniczny Urzqd.

Po wyj asn i en iach Bunn i strz a doty czqcych funkcj onowan i a

inwestvcii

iwiqtokrzyskie -

Komisja uwag nie wniosla

w przyszloSci tej



Poz.24

Ijchwala w sprawie zaopiniowania projektu Rady Powiatu Jpdrzejowskiego

w sprawie ograliczenia udzielanych Swiadczen zdrowotnych przez ZespÓl

Opieki Zdrowotnej w Jqdrzejowie.

Komisja uwag nie wniosla

Poz.25

ljchwala o wspóldzialaniu z gminami sgdziszów, wodzislaw i stupia

Jgdrzejowska w sprawie realizacji wspólnych inwestycji Kotnttnalnych

wspólfinansowanych z F unduszu,.Spójnoéci".

Bunnistrz wyjaSnil, 2e po pol4czeniu tych lrzech grnin bpdzie moZna

wyst4pió o Oótac¡p do Furiduszu SpójnoSci (mozna uzyskaó ttawet do l0 rnln

e.iro; t* wigkszy projekt tyrn wigksze szanse na pozyskanie Srodków'

Komisja uwag nie wniosla

Na zakoú czenie radny A. Hatny poprosil o powrót do PoZ24 i zaproponowal

,, Wttioskuje o dokonunie zmignJ, w projekcie ucltwu$ Rady Powitttu w

igdrzejowie w purugrufie 2 zumiast ,, bez istotnego ograniczeniu ich

tlostppnoici" zopisué ,,bez ogruniczeniu ich dostgpnoSci" "

Komisja przychylila sig jednomyslnie do postawionego wniosku

Przewod nicz4cy zakahczyl spotkanie o godz. 13.20

l)rr¡lokolowala:

,yten, na'fr '; i tt¡ 'rAúL

Karina Mackiewicz

P rzew odn i c z qcY K o m i ̂ t¡ i
O,twiaty, Zdrr¡wia i Opicki Spolacznei

, . ;  '  i r , l -
/ " t  ' l .

Jan Zigbiúski


